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Brüksel'de gerçekleşen 2 günlük Avrupa Birliği liderler zirvesi sona erdi. Zirvenin birinci günü 
İngiltere Başbakanı Theresa May'in Brexit'i 30 Haziran'a erteleme talebi tartışıldı. Gece geç 
saatlere kadar konuyu görüşen ve May ile uzlaşan Avrupalı liderler Londra'ya 12 Nisan'a kadar 
süre tanıdı. Zirvede tartışılan bir diğer önemli konu ise Avrupa Birliği-Çin ilişkilerinin geleceği oldu. 
9 Nisan'da yapılacak AB-Çin zirvesinin öncelikleri tartışıldı. Bunun yanı sıra iklim değişikliği ile 
mücadele, ekonomi ve güvenlik konuları da masaya yatırıldı.

 

Brüksel'den Londra'ya Brexit tarihi için 2 seçenek

Avrupalı yetkililer AB'nin Brexit'i, ayrılık anlaşmasının İngiliz parlamentosunda gelecek hafta 
onaylanması halinde 22 Mayıs'a, aksi halde 12 Nisan'a kadar ertelediğini söyledi. İngiliz 
hükümetinin halen anlaşmalı ya da anlaşmasız ayrılık veya Brexit'ten vazgeçme seçeneklerine 
sahip olduğuna değinen Tusk, 12 Nisan'ı İngiltere'nin Avrupa Parlamentosu (AP) seçimlerine katılıp 
katılmayacağına karar vermesi açısından önemli bir gün olarak nitelendirdi. 17 ay boyunca 
müzakere edilen Brexit anlaşması daha önce 2 defa İngiliz parlamentosunda reddedildi.

 

AB-Çin ilişkilerinde denge aranıyor

Avrupa Birliği devlet ve hükümet başkanları Çin'in "adaletsiz ticaret uygulamalarına" karşı tavrını 
sertleştirmeye hazırlanıyor. 9 Nisan'da Brüksel'de yapılacak AB-Çinzirvesinin öncelikleri tartışıldı. 
Avrupa Komisyonu Başkanı Jean-Claude Juncker Çin ile işbirliği yapabilecekleri bir çok alan 
olduğunu ifade etti. Avrupalı yetkililer Çin'in rakip olduğunu da sözlerine ekledi. Avrupa pazarının 
Çin'e açık olduğunu ancak Çin pazarının Avrupa Birliği'ne açık olmadığını ifade eden Juncker 
ilişkilerde dengenin oluşturulması gerektiğini söyledi.

Avrupalı liderler yalan haberle mücadele, ticaret ve güvenlik konularının yanı sıra Paris İklim 
Anlaşması doğrultusunda uzun vadede bir strateji belirleme konusuna da değindi.
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